
Commissie Veilingen
M.H.A.M. Jochoms, 1e Colonjes 3b 
6562 DL Groesbeek, tel. 06-15333429 
philarinie@gmail.com

J. Cremers, jhpcremers@gmail.com

Rondzenddienst
Hoofd Rondzendingen
F. Wanders, Graafsestraat 6, 
5371 CX Ravenstein, tel. 0486-412383, 
Nederland@noviopost.nl

Administratie Rondzenddienst:
Geert Buitenhuis, tel. 024-8489034 
adm-rondzenddienst@noviopost.nl. 
Bankrekening
IBAN: NL71 INGB 000 2744133 t.n.v.
Filatelistenvereniging Noviopost

Aanleveren en afwikkelen Boekjes
F. Wanders, Graafsestraat 6, 
5371 CX Ravenstein, tel. 0486-412383, 
Nederland@noviopost.nl

Distributie wijkrondzendingen:
J.J.M. Pierik, Kastanjelaan 2, 
6581 PX Malden, Tel. 024-3771073 
jopi6663@gmail.com

Distributie Nederland & Overzee:
F. Wanders, Graafsestraat 6, 
5371 CX Ravenstein, tel. 0486-412383, 
Nederland@noviopost.nl

Distributie Overige Gerichte Zendingen:
J. Bardoel, Schoutstraat 9,
6525 XR Nijmegen, tel. 024-3561969 
secretaris@noviopost.nl

Ledenadministratie
Mevr. I.M. Verkleij, Hertstraat 50 
6531 KR Nijmegen, tel. 06-11707812 
ledenadministratie@noviopost.nl

Redactie Novioposta
J. Mulder, 
redactie@noviopost.nl

Nieuwtjesdienst Buitenland
A.F. Buitenhuis, tel. 024 344 9032 
tonbuitenhuis@hotmail.com
IBAN: NL14 INGB 000 5552048 t.n.v.
Filatelistenvereniging Noviopost

Nederlandse FDC-dienst
Hiervoor kunt u privé contact opne
men met: H.J.W.H. de Vos, 
Gooswijnhoek 4, 5708 LT Helmond 
foxphilately@post.com

Website: www.noviopost.nl

Jan Bardoel stopt als secretaris

Jan Bardoel had aangegeven om te 
stoppen als secretaris vanwege per
soonlijke omstandigheden. Tijdens de 
jaarvergadering werd hij bedankt voor

Wijchen

In 2024 zijn de bijeenkomsten van de 
postzegelvereniging Wijchen op de 
volgende zondagen:

8 september
13 oktober
10 november
8 december

van 10:00 tot 13:00 uur.

zijn werk en kreeg een boos bloemen 
aangeboden. Hij blijft nog wel bezig 
met zijn hobby en lid van Noviopost.

De woensdagavond bijeenkomsten 
zijn op:

18 september
16 oktober
20 november
18 december
van 19:30 tot 22:00 uur.

De bijeenkomsten vinden plaats in 
Wijkcentrum Noorderlicht, 
Roerdompstraat 76 
6601 DL Wijchen
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Wijzigingen 
doorgeven

Vermeld altijd uw lidmaat- 
schapsnummer.
Voor alleen de Rondzenddienst 
of de Nieuwtjesdienst: bij de be
treffende hoofden.
Voor adreswijzigingen, overlij
den of bedanken voor het lid
maatschap:
schriftelijk of per e-mail naar de 
ledenadministratie.
ledenadministratie@noviopost. 
nl
Niet alleen voor fysieke verhui
zingen, maar ook als uw e-mail 
adres verandert, graag een be
richt aan de ledenadministratie.

Programma najaar 2024

- vrijdag 30 augustus
- maandag 23 september, regionale ruilavond.
- dinsdag 17 september, middagbijeenkomst.

- vrijdag 4 oktober.
- maandag 28 oktober, regionale ruilavond.
- dinsdag 15 oktober, middagbijeenkomst.

- vrijdag 1 november, kijkavond grote veiling, 

zaterdag 2 november Grote veiling

- maandag 25 november, regionale ruilavond.
- dinsdag 19 november, middagbijeenkomst.

- vrijdag 6 december, traditionele bingo.
- maandag 23 december, regionale ruilavond.
- dinsdag 17 december, middagbijeenkomst.

Programma voorjaar 2025

Bij bedanken eindigt het lid
maatschap tegen het einde van 
het verenigingsjaar (31 augus
tus) en er dient een opzegter
mijn van tenminste een maand 
in acht genomen te worden.

Noviopostje
Gratis af te halen:
verzameling enveloppen met voorge
drukte postzegel.
bij: B.M. Scaf - van de Laar
tel. 024-3440810 of bm.scaf@hetnet.nl

- vrijdag 3 januari.
- maandag 27 januari, regionale ruilavond.
- dinsdag 21 januari, middagbijeenkomst.

- vrijdag 7 februari, kijkavond grote veiling.

zaterdag 8 februari Grote veiling

- maandag 24 januari, regionale ruilavond.
- dinsdag 18 februari, middagbijeenkomst.

Bij de (ruil)bijeenkomsten op dinsdag en maandag is elke liefhebber van post
zegels welkom. De ledenavonden op vrijdag zijn evenwel alleen toegankelijk 
voor leden van Noviopost.

Let op !!! De middagbijeenkomsten en regionale ruilavonden zijn niet altijd op 
derde dinsdag of vierde maandag van de maand.

Ledennieuws
Het volgende lid heeft zijn lidmaat
schap opgezegd:
867 A.J. Scheer

De middagbijeenkomsten vinden plaats in Wijkcentrum 'Titus Brandsma', 
Tweede Oude Heselaan 386, te Nijmegen (Postcode 6542 VJ) in zaal 12-A van 
14:00 uur tot 16:00 uur. De zaal is open vanaf 13:30 uur.
De avondbijeenkomsten zijn van 19:00 uur tot 22:00 uur in de O.C. Huisman 
Sporthal, Dennenstraat 25, Nijmegen.

Voor het volgende nummer van No
vioposta kan copy ingeleverd worden 
tot 1 augustus 2024.

In het prille voorjaar van 1940 verscheen een geromantiseerd verhaal over De 
Vierdaagsche, geschreven door Vico Actus (ps "Straatwet"), een Haagse wan
delaar die in 1940 voor het zilveren kruisje zou lopen (blz.182). Het kwam er 
niet van.
Een van de filatelistische anecdotes citeren wij:
Alvorens te vertrekken, zou ik nog wel even in de vestibule wat prentbriefkaar
ten en postzegels kunnen koopen; het is waar, straks in de cantine is daar nog 
alle gelegenheid voor, maar ze zijn daar weer anders gesorteerd, en bovendien, 
ik ben daar niet meer alleen; zal straks mijn hoofd naar schrijven staan? Het is 
hier veel rustiger dan in die woelige atmosfeer. Ik denk er dus niet lang over, 
maar sla een kleine voorraad in, en begin aan mijn gezin mijn behouden aan
komst te melden.
(Vico Actus: De Vierdaagsche, Nijmegen, 1940, blz. 47)
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De presentielijst is getekend door 19 
leden. Omdat de vacature van voorzit
ter nog niet is ingevuld zal de heer 
Wanders de vergadering leiden. De 
Notulen zullen worden opgemaakt 
door de heer Buitenhuis.

1. De waarnemend voorzitter opent de 
vergadering, heet allen welkom en 
vraagt aandacht voor hen die onze 
vereniging het afgelopen verenigings- 
jaar ontvielen.
De heer C.G.M. van Elk uit Ewijk en 
de heer G.E.M. Rijerse uit Malden 
worden gedurende een minuut in 
stilte herdacht.
Bij het bestuur zijn zeven berichten 
van verhindering binnengekomen en 
wel van de leden: J. Smith; J. Mulder; 
J. van Duinen; G. Linsen; J. Op den 
Camp; R. Jochoms en J. Spijkerman.

2. De notulen van de Algemene Verga
dering van 6 januari 2023 (per mail op 
3 febr. '23 verstuurd) en van de buiten
gewone ALV van 2 juni 2023 (gepubli
ceerd in Novioposta 2023-4) worden 
aan de orde gesteld. Hierover zijn geen 
vragen of opmerkingen. Ze worden 
daarom met algemene stemmen goed
gekeurd en vastgesteld.

3. Jaarverslag. De verschillende onder
delen van het Jaarverslag over 
2022-2023 worden aan de orde gesteld. 
Op een enkele typefout na, wordt het 
verslag vastgesteld. Het getal 20223 op 
pagina 7 wordt aangepast in jaartal 
2023.

4. Verslag Kascommissie over de jaren 
2018-2019; 2019-2020; 2020-2021; 2021-2022 
en 2022-2023
De kascommissie bestaat uit de heer P. 
Teurlings en de heer J. Cremers en 
werd in haar werkzaamheden onder
steund door de heer J. Op den Camp. 
Namens de commissie leest de heer 
Teurlings het verslag voor. De com
missie heeft vastgesteld dat:
* de diverse kassen en bankafschriften 
over de genoemde boekjaren op een 
correcte wijze in het nieuwe financiële 
verslag zijn verwerkt;
* de diverse nieuwe balansposities en 
exploitatie-onderdelen voldoende zijn 
gespecificeerd en toelichtingen daar
op adequaat zijn weergegeven;
* de contante geldstroom een punt van 

aandacht is en blijft. Het advies is om 
dit meteen na ontvangst af te storten 
en dit in de administratie vast te leggen 
met de benodigde bescheiden.

Verder benadrukt de commissie als
nog dat de voormalige administrateur 
de heer Ton Hoefnagel geen blaam 
treft over de toen gepresenteerde cij
fers en overzichten. Hij heeft deze 
destijds naar eer en geweten verwerkt 
in de administratie van Noviopost 
over de jaren 2018 t/m 2021. De com
missie wil zeer nadrukkelijk de huidi
ge penningmeester van Noviopost, de 
heer Ton Marinus hartelijk bedanken 
voor zijn enorme en onuitputtelijke 
inzet om met terugwerkende kracht 
alle (sub)administraties van de afgelo
pen jaren opnieuw op te zetten en 
aansluiting te vinden op de reeds be
kende bestaande cijfers. Onvolkomen
heden zijn uitgezocht en hersteld, on
duidelijke zaken zijn verder uitge
zocht door hem en vastgelegd in de 
verslagen. Dit alles heeft hem echt 
minimaal 2.000 uur vrije tijd gekost, als 
het al niet meer is! Aan de ledenverga
dering wordt daarom geadviseerd de 
exploitatierekeningen over de ge
noemde jaren alsmede de eindbalan- 
sen per 31 augustus 2023 goed te keu
ren en vast te stellen en daarmee aan 
het bestuur in het algemeen en de 
penningmeester in het bijzonder de
charge te verlenen voor het door hen 
gevoerde financiële beheer en beleid 
over de bovengenoemde jaren.

5. Vaststelling/goedkeuring van de 
balans- en resultaatrekeningen over 
bovengenoemde jaren. De heer Hoef
nagel geeft aan blij te zijn dat een lange, 
mede door de Coronacrisis veroor
zaakte, periode van financiële onze
kerheid is afgesloten. Wel blijft bij hem 
de vraag waarom de toen gepresen
teerde cijfers niet eerder zijn behan
deld door zowel de kascommissie als 
de ledenvergadering. De heer Teur
lings geeft aan dat dat mede het gevolg 
is van voorgaande cijfers die over de 
jaren heen niet geheel op elkaar aan
sloten. Ook hij geeft aan blij te zijn dat 
deze periode nu afgesloten kan wor
den. De vergadering stemt met alge
mene stemmen in met deze financiële 
verantwoording over de genoemde 
jaren.
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De heer Stroom vraagt zich af of, nu 
gebleken is dat de administrateur 
destijds geen of weinig ondersteuning 
vanuit het bestuur heeft gekregen, het 
niet wenselijk is dat namens het be
stuur excuses worden aangeboden aan 
de heer Hoefnagel. De waarnemend 
voorzitter beaamt dit en biedt namens 
het bestuur excuses aan.

6. Vaststellen van de begroting voor 
het seizoen 2024-2025. In een toelich
ting geeft de penningmeester aan dat 
de hoogte van de begrote posten aan
sluit bij die van de jaarrekeningen over 
het laatste jaar dan wel het gemiddelde 
over de laatste jaren. Grote posten zijn 
de zaalhuur, het maandblad en de 
druk- en verzendkosten van Novio
posta en dat bij een dalend ledenaan
tal. Vanuit de vergadering worden 
suggesties gedaan voor bijsturing van 
de voorgestelde cijfers: zo noemt de 
heer Teurlings een mogelijke verho
ging van de provisies bij de Rondzend- 
dienst en de veilingen; de heer Nelis- 
sen de mogelijke rentes te behalen op 
een spaarrekening en eventuele depo
sito's. De discussie over het collectieve 
abonnement op Filatelie is in de afge
lopen extra ledenvergadering vorig 
jaar juni al aan de orde geweest en 
heeft daar geresulteerd in een aanpas
sing van het huishoudelijk regelement 
voor wat betreft het donateurschap. 
Hoe je het ook wendt of keert: Filatelie 
is wel het enige postzegelblad in Ne
derland. Een individueel abonnement 
is aanzienlijk duurder dan een collec
tief abonnement.
Wat de verzending van Novioposta 
betreft: hier ontvangen we een korting



van PostNL op de portokosten. Deze 
korting wordt in rekening gebracht 
voor minimaal 250 exemplaren.
Een ander wijze van distributie wordt 
voorgesteld. Omdat lang niet al onze 
leden elke maand de bijeenkomsten 
bezoeken zal verdere verspreiding 
toch weer kosten met zich meebrengen 
waarmee het behaalde voordeel weer 
tenietgedaan wordt.
(Zie voor een toelichting op de kosten 
van het blad Filatelie en Novioposta 
het bijvoegsel bij de notulen.)

7. Vaststellen van de contributie voor 
2024-2025. Het bestuur stelt voor de 
contributie vast te stellen op €40,00, 
een verhoging dus. De resultaten over 
afgelopen jaren tonen een structureel 
tekort. Met nog meer aangekondigde 
tariefsverhogingen (zoals die van 
bankkosten, drukkosten en portokos
ten van Novioposta en de kosten van 
het maandblad Filatelie) acht het be
stuur een verhoging van de contributie 
die al sinds sept '15 ongewijzigd is, 
noodzakelijk. Geconstateerd wordt 
dat zelfs met de voorgestelde verho
ging het begrote tekort niet kan wor
den ingelopen. De heer Claassen stelt 
echter voor dit voorstel van het be
stuur toch te omarmen en met een 
kritische blik naar de uitgaven te blij
ven kijken, verwijzend naar de discus
sie bij het vorige agendapunt. Het 
voorstel wordt vervolgens met alge
mene stemmen aanvaard.

8. Benoeming Kascommissie 2023-2024. 
De heer Cremers stemt ermee in om 
ook het volgend jaar deel te nemen aan 
de kascontrole. De vergadering blijft 
evenwel in gebreke bij het voordragen 
van een tweede lid en eventueel een 
reserve lid. Gedurende het jaar zal 
verder gezocht moeten worden naar 
een invulling voor deze taak.

9. Bestuursverkiezing
Volgens het schema van aftreden is er 
in 2024 niemand aftredend. Doordat 
de heer Bardoel, door persoonlijke 
omstandigheden gedwongen, zijn 
werkzaamheden als bestuurslid heeft 
moeten neerleggen is er een tweede 
vacature ontstaan binnen het (dage
lijks) bestuur van onze vereniging, 
namelijk die van secretaris. Na de op
roep van het bestuur heeft zich een 
kandidaat-bestuurslid gemeld. Het 
betreft mevrouw Ali Wanders uit Ra
venstein. Ali is lid geworden van No
viopost en verklaart bereid te zijn de 
functie van secretaris te vervullen, 

hoewel ze geen postzegels verzamelt. 
Voor haar pensionering was ze o.a. 
werkzaam als managementassistent, 
als secretaresse in het HBO en als fi
nancieel medewerker. Ook was en is 
ze actief in het verenigingsleven in 
Ravenstein. De vergadering stemt met 
algemene stemmen in met haar benoe
ming. Daarop neemt mevrouw Irma 
Verkleij het woord en bedankt Jan 
Bardoel voor alle jaren dat hij zich 
heeft ingezet voor de vereniging. Zij 
overhandigt hem een bos bloemen en 
een boekenbon. Jan dankt haar en het 
bestuur voor de samenwerking. Van
zelfsprekend blijft hij wel lid en blijft 
hij ook postzegels verzamelen.

10. Vervolg op "Doorstart of af
bouw?". De discussie over de toe
komst van de vereniging.
We constateren de laatste tijd dat onze 
bijeenkomsten door minder mensen 
worden bezocht dan we gewend 
waren. Op de dinsdagmiddag zijn de 
laatste maanden geen of slechts enkele 
bezoekers geweest. Tot en met juni van 
dit jaar gaan de bijeenkomsten in ieder 
geval door. Daarna wordt bezien of de 
middagen in september weer worden 
opgestart. Maar ook op de maandag
en vrijdagavonden is het bezoek terug
gelopen. De heer Van der Wagt vraagt 
zich af waarom het animo voor de 
avonden zo is verminderd. Hij stelt 
voor om per mail via een enquête 
onder de leden na te gaan wat daar de 
doorslaggevende reden voor is. Het 
geringe aantal leden zonder email
adres zou dan per brief benaderd 
kunnen worden. Het bestuur zal dit 
voorstel verder uitwerken. De heer 
Van Zutphen adviseert de avonden 
wat levendiger te maken. De heer 
Teurlings sluit daarop aan en stelt voor 
de avondveilingen intensiever voor te 
bereiden en daarmee interessanter te 
maken, b.v. door hierin ook nalaten
schappen te verwerken. Tot nu toe 
worden deze in voorkomende geval
len overigens (grotendeels) via de 
grote veilingen "verwerkt", steeds in 
overleg met de erfgenamen. En het 
moet gezegd: onze grote veilingen in 
november en februari worden goed 
bezocht. De heer Wijen vraagt zich af 
of we via een intensievere samenwer
king of fusie met een andere vereni
ging in de buurt geen steviger basis 
voor de toekomst kunnen bewerkstel
ligen. Daarop brengt de heer Bardoel 
de gesprekken ter sprake die met ver
tegenwoordigers van de verenigingen 
uit Den Bosch en uit Wijchen zijn ge-
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voerd. Vanuit Den Bosch hebben we 
een aantal suggesties voor het verle
vendigen van avonden gekregen (zo
als een voorbereide inbreng op de 
avondveilingen). Met Wijchen wordt 
al "afgestemd en samengewerkt". In 
de publicatiebladen worden over en 
weer eikaars bijeenkomsten aange- 
kondigd. Leden van de postzegelver
eniging Wijchen zijn ook welkom op 
onze grote veilingen. Deze vereniging 
is overigens aangesloten bij het Sa- 
menwerkings-verband Filatelie, maar 
niet bij de KNBF.

11. Rondvraag en sluiting
Van de rondvraag wordt geen gebruik 
gemaakt. Om 21:55 uur sluit de voor
zitter de vergadering.

Bijvoegsel bij het verslag. 
Nadere reactie op punt 6.
Een individueel abonnement op Fila
telie is aanzienlijk duurder dan een 
collectief abonnement (€ 35,00 i.p.v. 
€25,00 in 2024). De korting die de leden 
van een aangesloten vereniging ont
vangen is echter maximaal als alle 
leden Filatelie ontvangen. Willen niet 
alle leden Filatelie ontvangen dan 
wordt de korting in 2024 met € 0,65 per 
lid verminderd. In 2023 was deze ver
mindering nog € 3,65. (Zie hiervoor de 
site van Filatelie)

Wat betreft de verzending van Novio
posta: PostNL rekent een aanzienlijke 
korting voor periodieken die minstens 
4 maal per jaar worden verzonden. Ze 
brengen dit lagere bedrag dan wel in 
rekening voor 250 ex. Zou je minder 
dan 118 exemplaren per keer verstu
ren dan is het voordeliger om het vol
le tarief te betalen. Maar we zitten op 
dit moment nog ruim boven die 118 
leden.



Onze nieuwe secretaris

Ik ben een vrouw van 70 jaar die nu ze gepensioneerd is graag creatief bezig is. 
Zo maak ik onder andere graag 3D kaarten, maak ik schilderijen en kaarten met 
Diamond Painting.
Mijn man Fred Wanders is bestuurslid bij Noviopost en van hem hoorde ik dat 
zij op zoek waren naar een nieuwe secretaris. Daar ik van beroep secretaresse 
was heb ik gezegd dat als er geen andere kandidaat zich melde ik het wel wilde 
doen. Immers alles beter dan dat daardoor de vereniging moet stoppen.
Ik verzamel zelf geen postzegels, maar ben natuurlijk wel zijdelings betrokken 
bij de verzameling van mijn man. Zo is het leuk om door middel van de familie 
alle Nederlandse kerstzegels gestempeld binnen te krijgen en wat we dubbel 
hebben neemt Fred weer mee naar Noviopost, zodat ook de leden zoveel mo
gelijk gestempelde zegels kunnen krijgen.

Verder ben ik betrokken bij de organisatie van de Goede Doelen week in Ra- 
venstijn, waar we een maal per jaar voor 14 Goede Doelen, allen erkend Goed 
Doel, in een week collecteren en de opbrengst doneren aan de betreffende Goede 
Doelen.

Door middel van een enquête, die het bestuur nu bezig is op te zetten, willen 
we beter aansluiten bij de wensen van de huidige leden van de vereniging en 
zo tevens het aantal bezoekers van de clubbijeenkomsten verhogen.
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Voor de toekomst zullen we als be
stuur steeds moeten kijken of digitali
sering haalbaar is voor onze leden, 
maar het belang van de leden moet 
hier steeds voorop staan.
Ik ben niet tegen digitalisering, maar 
gezien de leeftijd van de leden van de 
vereniging is dit niet voor iedereen een 
mogelijkheid. Dat mogen we niet uit 
het oog verliezen.

Bestuur
Voorzitter:
vacature

Secretaris:
A. Wanders-Schepers, Graafsestraat 6 
5371 CX Ravenstein, tel. 0486-412383 
secretaris@noviopost.nl

Penningmeester:
A.A.A. Marinus
tel. 024-3227078
IBAN: NL41 INGB 000 0575462 t.n.v.
Filatelistenvereniging NOVIOPOST 
penningmeester@noviopost.nl

Hoofd Rondzendingen:
F. Wanders, Graafsestraat 6
5371 CX Ravenstein, tel. 0486-412383
Nederland@noviopost.nl

lid
A.F. Buitenhuis, Tolhuis 20-30, 
6537 LW Nijmegen, tel. 024-3449032 
tonbuitenhuis@hotmail.com

Pr-afdeling
vacature
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